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PROCES – VERBAL 

 

 

 

          Încheiat azi  24 11 2021 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, 

care a avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, 

convocare care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

          - Proiect hotărâre rectificare buget local – primar; 

          - Proiect hotărâre modalitate executare pază în comună – viceprimar; 

          - Proiect hotărâre aprobare taxă salubrizare pentru anul 2022– primar; 

          - Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 13 din  cei 15 consilieri în funcţie, au lipsit domnii 

consilieri: Dumitrescu Ion şi Voica Costel. 

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Curteanu Mihai - Claudiu, ales  în şedinţa extraordinară din data de 03 11 

2021, toţi consilierii prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data de 20 10 2021, toţi consilierii prezenţi fiind de 

acord cu acesta şi  pe marginea lui nu s-au purtat  discuţii.  

          Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

         Trecut la primul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre rectificare buget local 

– primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de 

hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  nu  se poartă discuţii.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 13 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 59.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre modalitate 

executare pază în comună – viceprimar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe 

marginea lor   se poartă urmatoarele discuţii: 

          Se poartă discutii cu privire la camerele de luat vederi, sunt insuficiente şi 

unele nu funcţionează. 

          Viceprimarul comunei prezintă consilierilor locali situaţia camerelor de luat 

vederi, locul unde sunt amplasate şi modul de funcţionare.  
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          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 13 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 60.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare taxă 

salubrizare pentru anul 2022, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, insistă pe faptul că 

selectarea deşeurilor menajere este foarte importantă şi trebuie să-i acordăm o 

atenţie deosebită, deoarece conduce la reducerea cantităţii de deşeuri pe care trebuie 

să le plătim şi pe marginea lor  se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Floarea Ion arată următoarele: 

         - pe raza comunei se aruncă foarte multe gunoaie; 

         - să luăm măsuri să depistăm pe cei care aruncă aceste gunoaie şi să-i 

amendăm; 

          - propune executarea de panouri pentru interzicerea depozitării de gunoaie. 

          D-l Botan Constantin. inspector de specialitate în cadrul aparatului de 

specialitate al primarului, cu atribuţii de protecţia mediului, arată că vor fi montate 

panouri care vor cuprinde legea şi amenda care va fi suportata de cei care aruncă 

gunoaie     

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 13 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 61.  

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

          Citit adresa nr.11835/8/1011 2021 a Inspectoratului Şcolar Argeş, înregistrată 

la noi la nr.10140/11 11 2021, prin care ne solicită ca până la 10 12 2021 să 

înaintăm un Proiect de hotărâre privind reţeaua unităţilor de învăţământ care vor 

funcţiona în anul şcolar 2022 -2023, însoţit de raportul motivate al acestuia. 

           Doamna Bodescu Ileana, director Şcoala Gimnazială Băiculeşti prezintă 

efectivele elevilor din şcolile existente pe raza comunei Băiculeşti. 

           Se poartă discuţii în legura cu situaţia Şcolii Gimnaziale Valea lui Enache, 

unde elevii sunt sub numărul prevăzut de lege.  

           În urma discuţiilor purtate doamna Bodescu Ileana, director Şcoala 

Gimnazială Băiculeşti, va întocmi planul de şcolarizare pentru anul şcolar 2020 – 

2023.         

         Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţa ordinară va 

avea loc pe data de 20 12 2021, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

          - Proiect hotărâre aprobare Plan anual acţiuni Legea nr. 416/201 – viceprimar; 

          - Proiect hotărâre aprobarea exercitarii dreptului de acces al furnizorului de 

reţele de telecomunicaţii electronice – primar; 

          - Proiect hotărâre rectificare buget local – primar 

          - Diverse. 
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